
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 13.10.2022 kl.11.30 – 11.55 

Plats:  Bryggan, stadshuset 

 
Närvarande: Andersson Christian ordförande 

Bäckström Nina  vice ordförande 
  Henriksson Harold medlem 
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Kjellman Anders Mats Nordströms handledare 
   
Frånvarande: Alstrand Ulla  medlem 
  Karlsson Oskar  medlem 
 
  § 32. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 11.30. 
 

  § 33 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 34 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 35 Samarbete med äldrerådet, tankar och målsättning. 

Rådet diskuterade vilka saker som är viktiga för ett gott samarbete och kom fram till följande: 
-hålla ett gemensamt möte per år med någon inbjuden gäst 
-mera samarbete mellan ordförandena  
-gemensamma utlåtanden  
 

  § 36 Utse mottagare för årets tillgänglighetsgärningspris. 
Efter en lång diskussion kom rådet fram till följande: detta år ges priset åt en företagargrupp, 
Invataxiföretagarna i Pargas med motiveringen fortlöpande bra samarbetsvilja och god service 
trots pandemin och allmänna försämringar i branschen.  

  
  
 



  § 37 Tillgänglighetsärenden 
Äventyrsgolfen:  
Endast trapporna mot sundet har fått kontrastmärkning, på trapporna mot stadshuset saknas 
den ännu. Ifall kontrastmärkningen saknas nästa vår kontaktar rådet igen de berörda.  
 
Restaurang Buffalo i Korpo:  
Medlemmen Ulla Alstrand har kontaktat restaurangägaren som planerar skaffa lösa skenor som 
kan tas fram då de behövs så att rullstolsbundna och personer med rollatorer lätt kan komma till 
uteterrassen. 
 
Hunger och Törst: 
Vid besöket till restaurangen diskuterade rådets ordförande och en medlem med Strandbo 
Groups representant om restaurangens ingångar. Vid huvudingången finns automatisk dörr-
öppnare och mellandörren kommer att hållas öppen. De har som avsikt att ändra alla ingångar 
så att det blir lättare än nu att komma in i fastigheten. 

 
  § 38 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden diskuterades. 

  § 39 Följande möte  
Följande möte hålls torsdag 1.12 i Styrhytten. 

 

 

 

Pargas 13.10.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  



  

 
 

 
  


